



مدرسة جلوبال الفلبينية  
THE PHILIPPINE GLOBAL SCHOOL  
*Leader in Academic Excellence and Values Formation*

March 21, 2025

Subject: PISA Preparation Support for Spring Break

Dear Parents,

As we approach spring break, we ask for your support in your child's PISA preparation. A Spring Break PISA Pack will be provided to them, which includes engaging activities designed to gamify the assessment practice, making it both enjoyable and educational.


Additionally, we encourage your child to utilize the PISA AI Assistant Platform, which offers personalized support and practice materials tailored to their needs. This platform is an excellent way for them to enhance their skills and build confidence in their abilities.

We appreciate your partnership in helping your child succeed. If you have any questions or need further information, please feel free to reach out.

Best regards,

  
**Ms. Mae Angelica D. Manuzon**  
Head of Academic Affairs- High School

Noted by:

  
**Dr. Riza R. Danao**  
Principal

Date: 17 March 2025

**| Subject: PISA Information for Parents**

Dear Parents,

To ensure that your children are receiving the highest quality education, we maintain ongoing efforts to improve our education system. Towards that end, we take part in international assessments to benchmark against peers around the world and use data-informed decision making to support schools in developing improvement measures that will positively impact your children's learning outcomes.

We are pleased to inform you that your child may have the opportunity to participate in the **Program for International Student Assessment (PISA) organized by the OECD**, which is scheduled to start in April 2025.

PISA is an important international assessment that evaluates student performance in English, Mathematics, and Science for 15-year-olds every three years, moving to every 4 years in 2029.

Your child's participation will give them a unique opportunity to experience a global assessment administered in more than 90 countries and will help them foster a better understanding of their own abilities because they will be able to apply their knowledge to solve real-world mathematics problems and conduct virtual science experiments and investigations.

PISA also enables educators to harness collective insights that will support the improvement of educational programs, teaching practices and other important factors that impact student learning. Your child's valuable participation will contribute to national and international data to support and improve the quality of education across schools in Abu Dhabi.

This assessment is private and will not affect your child's outcomes at school. It will help them practice skills for their future, and we would appreciate it if you would extend your guidance and encourage your child to be well-rested and do their best for their own benefit and the collective benefit of our education community.

ADEK

## الموضوع: مشاركة الطلاب في التقييم الدولي – PISA 2025 "معلومات مهمة لأولياء الأمور"

السيد/ ولي الأمر المحترم

حرصًا على ضمان حصول أبنائكم على أعلى معايير الجودة التعليمية، فإننا نواصل جهودنا المستمرة لتطوير نظام تعليمي راقٍ، وفي هذا الإطار، نحرص على المشاركة في التقييمات الدولية لمقارنة أدائنا مع الدول الأخرى حول العالم، كما نعتد على اتخاذ القرارات المستندة إلى البيانات لتقديم الدعم للمدارس من خلال تطوير خطط التحسين التي تؤثر إيجابيًا على نتائج تعلم أبنائكم.

ويسرنا إبلاغكم بأن طفلكم قد نتاح له فرصة المشاركة في برنامج التقييم الدولي للطلاب (PISA)، والذي تنظمه منظمة OECD، والمقرر انطلاقه في أبريل 2025.

يعد PISA أحد التقييمات الدولية المهمة التي تقيس أداء الطلاب البالغين (15 عامًا) في مواد اللغة الإنجليزية، والرياضيات، والعلوم، ويُجرى كل ثلاث سنوات، ومن المقرر أن يُعقد كل أربع سنوات بدلاً من ثلاث، ابتداءً من عام 2029.

تعد مشاركة طفلكم في هذا التقييم فرصة متميزة لخوض تجربة عالمية فريدة من نوعها، حيث سيشارك في تنفيذ اختبار عالمي يُطبق في أكثر من 90 دولة، وسيساعده ذلك على معرفة قدراته بشكل أفضل، إذ سيطبق معارفه في حل مسائل رياضية تتعلق بالعالم الواقعي، بالإضافة إلى إجراء تجارب علمية افتراضية واستكشافات بحثية.

كما يتيح PISA للمعلمين الاستفادة من الرؤى التربوية المشتركة التي تسهم في تطوير البرامج التعليمية، وأساليب التدريس، والجوانب المؤثرة في تعلم الطلاب، كما أن مشاركة طفلكم سيكون ذات قيمة كبيرة في إثراء البيانات والمؤشرات الوطنية والدولية، مما يسهم في تعزيز جودة التعليم في مدارس إمارة أبوظبي.

هذا التقييم يحظى بالسرية التامة ولن يؤثر على نتائج طفلكم في المدرسة، بل سيساهم في تنمية مهارات أساسية لمستقبله، كما أننا نقدر دعمكم وتحفيزكم لطفلكم من خلال الاستعداد الجيد، والحصول على قسط كافٍ من الراحة، وبذل أقصى ما لديه، لما يعود بالنفع عليه وعلى المجتمع التعليمي ككل.

دائرة التعليم والمعرفة